

錦田公立蒙養學校通函 No : 040/2020

電子通告事宜

敬啟者：

為加強家長與學校的溝通，由2020年11月23日(星期一)開始，本校將以「電子通告」取代不須填寫意見但須簽署的「實體通告」，電子通告編號前將以「E」顯示：如E040/2020。家長可透過MYID Channel Plus手機程式閱覽及簽知有關通告。如有疑問，請致電2476 2414向鄧鳳妙老師查詢。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十一月十六日

註：請於11月18日(星期三)或以前將回條交予班主任。

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----
(通函 No : 040/2020)

敬覆者：

本人已知悉「電子通告」事宜。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日 期：2020 年 11 月 日

註：請於11月18日(星期三)或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 040/2020)

16.11.2020

Arrangement of E-Notice

Dear Parents/Guardians,

In order to strengthen the communication between parents and our school, starting from 23rd November, 2020 (Monday), for the notice that does not require comments but needs to be signed, our school will replace the 'paper notice' with an 'electronic notice' (E-notice). The electronic notice number will be displayed with 'E', such as E040/2020. Parents can read and sign the 'electronic notice' (E-notice) through the MYID Channel Plus mobile app. If you have any enquiries, please call Ms. Tang Fung Miu at 2476 2414. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 18th November, 2020. (Wednesday)

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----



Notice (No : 040/2020)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Arrangement of E-Notice'.

Student's name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's name: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Contact Tel No.: _____

Date: 2020 (Y) ____ (M) ____ (D)

*Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 18th November, 2020. (Wednesday)